

[MEDHUNTERS magazine: Newsletter - Sep 23rd, 2002 --  
http://www.medhuntersmagazine.com/newsletter/09-23-02.html](http://www.medhuntersmagazine.com/newsletter/09-23-02.html)



## **Newsletter**

### OTHER PASTURES

#### **Painter/Researcher**

Dr. Antoine Gaber, a cancer researcher based in Toronto, Ontario, started to paint in 1994. He uses oils in his work, and favors the Impressionist style that "explore(s) the quality of ephemeral beauty and capture(s) the essence of changing, fleeting visions of nature." Also a philanthropist, Gaber donates the procedures of some of his work to the Canadian Cancer Society and other charities.

Note to all readers who live in or will be visiting Toronto: Dr. Gaber is having an art show at 77 Carlton Street, on September 28 from 1300-2200h, and on September 29, from 1300-1800h.

For more information about Dr. Gaber, and to see his art, see: [www.antoinegaber.com/](http://www.antoinegaber.com/).

**Newsletter****OTHER PASTURES****Peintre / Chercheur**

Le docteur Antoine Gaber, un chercheur contre le cancer basé à Toronto en Ontario, a commencé à peindre en 1994. Il utilise la peinture à l'huile et possède un style impressionniste. C'est le style qui, d'après lui, réussit le mieux à capturer l'essence de la beauté éphémère et des visions changeantes et passagères de la nature. Aussi philanthrope, Gaber fait don de certains des fruits de son travail à la Société canadienne du cancer et autres œuvres de charité.

À tous les lecteurs Torontois ou à ceux qui seront de passage : une exposition de Gaber se tiendra au 77 Carlton Street, le 28 septembre de 13h00 à 22h00, et le 29 septembre de 13h00 à 18h00.

Pour plus d'informations au sujet du Dr. Gaber et pour voir son art, visitez le : [www.antoinegaber.com/](http://www.antoinegaber.com/).